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            Încheiat azi 29.01.2010, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 15. 

 Se supune la vot procesul verbal al şedinţei din data de 11.01.2010 şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl.  Primar răspunde d.lui consilier Farkaş Marius cu privire la solicitarea unei copii xerox al 

contractului de dezăpezire, că fiecare consilier local poate să se informeze individual despre orce 

problemă. 

 D.şoara Cozea Marinela menţionează că s-a mai discutat acest aspect,  urmând ca fiecare 

consilier să se adreseze compartimentului respectiv pentru lămuriri, aspecte subliniate şi de d.na 

viceprimar. 

Dl.Drăgan Sandu  solicită să fie trecut acest punct pe ordinea de zi. 

Se supune la vot ordinea de zi şi se aprobă în unanimitate. 

Dl. Torok Ferencz  prezintă Raportul comisiei de validare prin care se propune validarea în 

funcţia de consilier local al d.nei Vlaic Violeta în locul  devenit vacant urmare a decesului d.lui prof. 

Toadere Ioan Remulus. 

 În urma votului secret exprimat d.na Vlaic Violeta este validată în funcţia de consilier local, 

după care are loc depunerea Jurământului. 

Dl. Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism  privind 

aprobarea Schemei de finanţare în cadrul Proiectului de reabilitare a reţelei de apă,  canal, proiect 

gestionat de  SC Compania de Apă Someş SA. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism  privind 

aprobarea actualizării Studiului de Fezabilitate în cadrul Proiectului ,,Extinderea şi reabilitarea 

sistemelor de apă potabilă şi apă uzată în zona judeţelor Cluj – Salaj,,  măsurile proiectului pentru 

Huedin, eşalonarea valorii de cofinanţare în sumă de 200.766 Euro, pe perioada 2009 – 2012 şi a 

indicatorilor tehnico- economici. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea Regulamentului şi Caietului de sarcini aferent serviciului public de termie la nivelul oraşului 

Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. FarkaşMarius  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică 

privind aprobarea introducerii în domeniul public al oraşului a terenului de sport din cadrul şcolii cu 16 

săli de clase, lămuriri acordând dl. Primar care arată că în momentul de faţă Primaria administrează 

sala de sport care necesită costuri ridicate. In situaţia în care Grupul Şcolar va dori să preia 

administrarea acestei săli, poate depune o cerere în acest sens. 

 Dl Abrudan Sorin  consideră că Grupul Şcolar trebuie să administreze atât Sala de sport cât şi 

terenul Săli de sport. 

 Dl. Torok Ferencz menţionează că obiectul proiectului de hotărâre este introducerea în 

domeniul public al sălii de sport. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică 

privind aprobarea însuşirii Inventarului Domeniului Public al oraşului Huedin, dl.Varga Andrei 

aducând felicitări executivului pentru această lucrare. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 



 Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism  privind 

aprobarea închiderii unui balcon situat în P.ţa Republicii nr..8, lămuriri suplimentare acordând dl. 

Pădurean Răzvan  care arată că, comisia a aprobat numai închiderea şi nu prelungirea acestui balcon. 

 Dl.  Torok  Ferencz consideră că trebuie respectat Planul Urbanistic General şi eventual să se 

aprobe doar acele lucrări care  privesc doar o coloană de apartament. 

 Dl Farkaş Marius menţionează că cca 30% din proprietarii de apartamente şi-au închis 

balcoanele, dl. Abrudan Sorin  arată că unii locatari şi au făcut extinderi la balcone. 

 Se supune la vot şi se aprobă cu 13 voturi  pentru şi  2 abţineri, dl. Torok Ferencz şi d.na 

Giurgiu  Marinela. 

 D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de învăţământ – 

sănătate privind aprobarea încheierii a două contracte de comodat  aferentă a două cabinete 

stomatologice pentru spaţii situate în Ambulatorul de specialitate al Spitalului orăşenesc Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 13 voturi pentru, 2 consilieri nu au votat 

dl Farkaş Marius şi  Szraga Zoltan. 

 D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de învăţământ 

sănătate privind aprobarea închirierii  în condiţiile legii a unui spaţiu cu caracter medical în cadrul 

Ambulatorului de Specialitate al Spitalului Orăşenesc Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism  privind  

modificarea Regulamentului pentru parcările auto în oraşul Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de învăţământ,  

cultură privind aprobarea programului manifestărilor cultural artistice şi sportive pe anul 2010 în 

organizarea Casei de Cultură. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl.  Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea înlocuirii unui membru în 

comisia de repartizare a locuinţelor, d.şoara Cozea Marinela propunând-o pe d.na Vlaic Violeta. 

 In urma votului secret exprimat şi conform raportului comisiei de validare, d.na Vlaic Violeta 

este aleasă în funcţia de membru în această comisie, în unanimitate cu 15 voturi. 

 Dl. Drăgan Sandu  prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică 

privind aprobarea acordării unui ajutor de urgentă pentru un caz social. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl .Drăgan Sandu  prezintă informarea privind îndeplinirea Hotărârilor Consiliului Local pe 

luna decembrie 2009. 

 La probleme curente dl. Lazea Constantin  prezintă o informare cu privire la clauzele 

contractuale aferente programului de dezăpezire a oraşului în sezonul rece 2009 – 2010, apreciind că 

firma câştigătoare s-a achitat de aceste obligaţii. 

 Dl .Primar arată că  din punctul de vedere al Primăriei acest contract este extrem de avantajos 

fiind încheiat pe o perioada de 4 luni plătindu-se o sumă fixă indiferent de câte intervenţii şi cât 

material antiderapant va consuma firma în cauză pentru realizarea dezăpezirii. Este de părere că în 

condiţiile contractului,  firma în cauză poate ieşi în pierdere. 

 Dl. Lazea Constantin informează pe dl Torok Ferencz arătând că, contractul prevede atât 

dezăpezirea tuturor străzilor cât şi împrăştierea materialului antiderapant. 

 Dl Primar răspunde d.nei Cozea Silvia cu privire la contorizarea consumului de energie 

electrică la Grădinita nr 1,  că problema a apărut de la dotarea acestei instituţii cu un tip de centrală 

electrică care consumă foarte mult, greşeala aparţinând atăt conducerii Grădiniţei cât şi Primăriei, 

mentionează că s-a solicitat eşalonarea plăţii  consumului pe ultimii 2 ani,  aspecte subliniate de către 

dl. secretar care arată că în perioada imediat următoare se va verifica din punct de vedere tehnic ce 

consum minim poate produce centrala  şi se vor efectua calcule dacă acest consum este rentabil, în caz 

contrar urmând a se găsi o altă soluţie fie eventual dotarea cu o centrală,  folosind ca materie primă  

material lemnos. 

 Dl. Cozea Dan  răspunde d.lui Pascalău Ionel   aratând că Asociaţia romilor Huedin a 

implementat în anul 2009 un proiect cu finanţare extrabugetară având ca obiect întocmirea 

documentaţiilor de întăbulare a imobilelor şi terenurilor deţinute de o parte a cetăţenilor romi,  proiect 

care nu a fost finalizat şi cu plata taxelor aferente pentru întăbularea acestor imobile. 



 Dl. Tonca Ioan consideră că soluţia pentru Grădiniţă este dotarea cu o centrala pe lemne. 

 Dl. Drăgan Sandu solicită ca Primaria să verifice modul în care firma care a contractat 

dezăpezirea îşi face datoria şi execută lucrării în  acest sens pe toate străzile oraşului. 

 Dl. Primar menţionează că firma în cauză deţine licenţă pentru dezăpezire ceea ce dovedeşte că 

are capacitatea tehnico- organizatorică şi face faţă acestor lucrări în timp util. 

  Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

  

             Preşedinte de şedintă,                                           Secretar,  

              Padurean Răzvan                Cozea Dan  


